
دوشنبه / 1 اسفند 1401 / شماره 5315 www.ebtekarnews.comتولیدوتجارت

9
اخباراخبار

خراسان رضوی؛ مقصد هفتمین سفر 
استانی مدیرعامل صندوق تامین 

خسارت های بدنی 

در ادامه سفرهای استانی مدیرعامل صندوق 
تامین خسارت های بدنی، مهدی قمصریان روز 
چهارشنبه بیست و هفتم بهمن ۱۴۰۱ همراه با 
برخی از معاونان و مدیران ستادی، وارد مشهد 

مقدس شد.
تأمین  صندوق  عمومی  روابط  گزارش  به 
خسارت های بدنی، وی در جریان این سفر با 
و  نماینده مشهد  و  اقتصادی  عضو کمیسیون 
کلات در مجلس شورای اسلای و سپس با رییس 

کل دادگستری استان، دیدار و گفتگو کرد.
قمصریان در بخش دیگری از این سفر یک 
روزه با حضور در شعبه صندوق تامین در مرکز 
استان خراسان رضوی، با مدیر و کارکنان این 

شعبه، گفتگو و تبادل نظر داشت.
با  از شعبه،  بازدید  وی همچنین در جریان 
تعدادی از مراجعه کنندگان صندوق گفتگو و 
در خصوص حل مشکلات آنان دستوراتی صادر 

کرد.

برندگان خوش شانس وین کارت 
فصل پاییز معرفی شدند

و  برگزار  وین کارت  قرعه کشی  جدید  دور 
برندگان خوش شانس ۴۴۴ جایزه نقدی به ارزش 

دوازده میلیارد ریال مشخص شدند.
جدید  سری  رسانه،  سامان  گزارش  به 
با  پاییز  قرعه کشی وین کارت مربوط به فصل 
بانک برگزار و ۴۴۴ برنده  حضور مدیران ارشد 

خوش شانس این فصل مشخص شدند.
 ۱ جایزه   ۴ قرعه کشی  ابتدا  مراسم،  این  در 
مشخص  از  پس  و  شد  برگزار  ریالی  میلیارد 
بخش،  این  برندگان خوش اقبال  اسامی  شدن 
قرعه کشی برای مشخص شدن برندگان ۴۰ جایزه 
۱۰۰ میلیون ریالی و ۴۰۰ جایزه ۱۰ میلیون ریالی 
صورت پذیرفت که اسامی برندگان هم اکنون در 

وب سایت بانک سامان در دسترس است.
در  شرکت  به  علاقه مندان  اساس،  این  بر 
قرعه کشی فصل زمستان، می توانند با مراجعه 
به شعب بانک سامان در سراسر کشور، نسبت 
به افتتاح حساب و دریافت وین کارت اقدام و با 
انجام هریک از فعالیت های بانکی مانند پرداخت 
قبوض، خرید از کارت خوان های سامان، خرید 
در  شرکت  برای  غیره  و  وجه  انتقال  شارژ، 

قرعه کشی دور بعد، امتیاز کسب کنند.
برای  گفتنی است، همه دارندگان وین کارت 
احراز شرایط شرکت در قرعه کشی باید در هر 

فصل حداقل ۱۰۰ امتیاز کسب کنند.
مشتریان برای دریافت اطلاعات بیشتر راجع 
به این محصول، می توانند به تمامی شعب بانک 
با مرکز  یا  و  سامان در سراسر کشور مراجعه 
سامان ارتباط به شماره ۰2۱6۴22 تماس بگیرند.

حضور شرکت تجارت الکترونیک 
و فناوری اطلاعات ملل)فام( در 

نهمین همایش بانکداری الکترونیک 
و نظام های پرداخت

 به گزارش روابط عمومی موسسه اعتباری ملل، 
اطلاعات  فناوری  و  الکترونیک  تجارت  شرکت 
ملل )با نام اختصاری فام( در نهمین همایش 
سالانه بانکداری الکترونیک و نظام های پرداخت، 

سامانه های و خدمات خود را از جمله:
نرم افزار پرداخت مبتنی بر هوش مصنوعی 

فام
متابانک 

و... 
را معرفی خواهد کرد. 

بانکداری  همایش  نهمین  که  است   گفتنی 
عنوان  با  پرداخت  نظام های  و  الکترونیک 
و   ۱ روزهای  طی  دیجیتال«  »ارزش آفرینی 
برج  همایش های  مرکز  در   ۱۴۰۱ اسفندماه   2
نرم  یک  فام  افزار  نرم  می شود.  برگزار  میلاد 
افزار پرداخت مبتنی بر هوش مصنوعی است 
که امکانات زیادی مانند کارت به کارت، خرید 
شارژ و بسته اینترنت، پرداخت قبوض، خرید 
بیمه، درخواست وجه و.... را پشتیبانی می کند. 
سامانه متابانک به عنوان یکی از فعالان حوزه 
نئوبانک در کشور است که امکانات بانکی غیر 

حضوری را در اختیار کاربران قرار می دهد.

براى نخستین بار در کشور انجام می شود
 انتشار اوراق مرابحه ارزی از 

سوی بانک ملت برای تامین مالی 
پالایشگاه بیدبلند

براى نخستین بار در کشور، بانک ملت با هدف 
به  نسبت  بیدبلند،  گاز  پالایشگاه  مالى  تامین 
انتشار و عرضه اوراق مرابحه ارزى اقدام می کند.
به گزارش روابط عمومی بانک ملت، در حاشیه 
داخل،  تولید  از  حمایت  نمایشگاه  چهارمین 
تفاهمنامه اجراى عملیات تامین مالى پالایشگاه 
گاز بیدبلند از طریق عرضه اوراق مرابحه ارزى با 
حضور دکتر عبدالعلی على عسگرى مدیرعامل 
دولت  رضا  فارس،  خلیج  پتروشیمى  هلدینگ 
آبادى مدیرعامل بانک ملت و مهندس امین نژاد 

مدیرعامل پالایشگاه گاز بیدبلند به امضا رسید.
در  ملت  بانک  مدیرعامل  آبادى،  دولت  رضا 
مراسم امضای این تفاهمنامه اعلام کرد که  ٢٠٠ 
تامین  براى  ارزى  مشارکت  اوراق  یورو  میلیون 
ازسوی  مشعل  گازهاى  آورى  جمع  پروژه  مالى 
پالایشگاه بیدبلند، عرضه خواهد شد. دکتر على 
خلیج  پتروشیمی  هلدینگ  مدیرعامل  عسگرى 
کارگیرى  به  و  جذب  سخنانی،  در  هم  فارس 
منابع ارزى خارجى را برای تامین مالی پالایشگاه 
بیدبلند، ابتکار عمل خوبى از سوى بانک ملت 
خواند. مهندس امین نژاد، مدیرعامل پالایشگاه 
اندرکاران  از دست  قدردانی  با  بیدبلند هم  گاز 
این مدل، یک مدل  که  تاکید کرد  بانک ملت 
جدید برای تامین مالى سریع در راستای خرید 

تجهیزات ایرانى محسوب می شود.

شعبه تبریز میزبان بیش از 90 درصد 
صادرکنندگان برگزیده استانی 

رئیس شعبه تبریز بانک توسعه صادرات ایران 
گفت: از مجموع 3۱ صادرکننده برگزیده استانی 28 
و از میان صادرکنندگان برتر کشور دو صادرکننده 

مشتری شعبه تبریز این بانک هستند.
به گزارش روابط عمومی بانک توسعه صادرات 
ایران، نادرعلیزاده ضمن تبریک چهل و چهارمین 
سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی گفت: بیش از ۱6 
هزار میلیارد ریال تسهیلات طی ۱۰ ماه اول سال 
جاری به مشتریان شعبه تبریز پرداخت شده که 
در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته، رشد ۱۰۰ 

درصدی داشته است.
وی از آمادگی شعبه تبریز برای اعطای تسهیلات 
گفت:  و  خبرداد  بنیان  دانش  های  شرکت  به 
همکاران این شعبه تعامل سازنده ای با شرکت های 
تولیدکننده و صادرکننده دانش بنیان دارند و آماده 
ارائه خدمات، تسهیلات و مشاوره های تخصصی 

به آنها هستند.
علیزاده کاهش مطالبات معوق طی مدت یادشده 
را از دیگر دستاوردهای شعبه تبریز اعلام کرد و 
گفت: در حال حاضر مانده مطالبات غیرجاری 3 
در هزار نسبت به مانده تسهیلات اعطایی شعبه 

است.
رییس شعبه تبریز به هدفگذاری این بانک برای 
جذب مشتریان جدید و حفظ مشتریان قدیمی 
توفیق گشایش  تبریز  و گفت: شعبه  اشاره کرد 
۱25 فقره حساب قرض الحسنه و 26 فقره حساب 

جاری را در 9 ماه اول سال ۱۴۰۱داشته است.
توسعه  بانک  تبریز  شعبه  داشت:  اظهار  وی 
صادرات ایران در مدت یادشده ۱۴8 فقره ضمانت 
نامه به ارزش یک هزار و 283 میلیارد ریال صادر 
فقره   ۱۱5 با  قبل  سال  با  مقایسه  در  که  کرده 
ضمانت نامه صادره به ارزش 377 میلیارد ریال، 

رشد 3۰۰ درصدی را تجربه کرده است.
رئیس شعبه تبریز خاطرنشان کرد: این شعبه در 
محدوده زمانی این گزارش ، ۱9۴ فقره حواله ارزی 

به ارزش 69 میلیون دلار صادرکرده است. 
همچنین مانده منابع این شعبه، چهار هزار و 
۱۰۰ میلیارد ریال بوده که در مقایسه با یک هزار 
و ۱2۰ میلیارد ریال مانده منابع سال گذشته، رشد 

چهاربرابری داشته است.

نشست  در  پورمجیب  کیانوش  ایسنا،  گزارش  به 
خبری امروز گروه صنعتی ایران خودرو با خبرنگاران ، در 
پاسخ به ایسنا، در رابطه با علل توقف تولید محصولات 
خانواده پژو ٢٠6 و استفاده از برخی قطعات آن بر روی 
پلتفرم خودروی ٢٠٧ و عرضه در قالب پژو ٢٠٧ تیپ 
5 ضمن اعلام این خبر، اظهار کرد: توقف تولید پژو به 
معنای توقف کامل و خداحافظی و حذف آن ها از سبد 
محصولات این شرکت نیست؛ ما مجبور بودیم که در 
جهت تطابق این خودروها با استانداردهای جدیدی که 
سازمان ملی استاندارد به خودروسازان برای اعمال ابلاغ 
کرده است، تا زمانی که امکان این تطبیق استانداری 
ممکن باشد، دست نگه داریم؛ چرا که به زمان نیاز 

داشتیم.
وی تصریح کرد: با توجه به اینکه از ابتدای فروردین 
 ٢٠6 خودروی  با  مرتبط  پروژه های  تحقق  امکان  ماه 
نظر  در  تولید  مقطعی  توقف  این  نداشت؛  وجود 
گرفته شد؛ بنابراین زمانی که تطابق استانداری محقق 
شود، محصولات ٢٠6 به سبد محصولات ایران خودرو 

بازمی گردد.
این مقام مسئول در رابطه با نصب برخی قطعات 
٢٠6 بر روی نسخه پایه ٢٠٧ با حذف برخی قطعات 
و جایگزینی با قطعات ٢٠6 و استفاده از فریم داخلی 
٢٠6 برای ٢٠٧ که می تواند قیمتی میان این دو )٢٠6 
و ٢٠٧ پایه( باشد، گفت: با توجه به برنامه ریزی ها و 
ذائقه مشتریان در تنوع محصولات و همچنین بحث 
قیمت خودروها، سیاست واریانت در خودروسازی ها 
به  توجه  با  نیز  ما  و  است  درونی  سیاست  یک 
برنامه ریزی هایی که با سازمان فروش صورت گرفت و با 
توجه به ذائقه و تنوع مورد انتظار مشتریان، این امکان 
را فراهم کرده ایم که خودروها با واریانت های قیمت های 

فروش تبدیل به برنامه فروش شود.
که  نیست  معنا  بدان  این  کرد:  تاکید  پورمجیب 
بخواهیم به واسطه حذف آپشنی از خودرو، محصولی 
جدید متولد کنیم؛ بلکه متناسب سازی صورت می گیرد 
تا برخی واریانت ها را متناسب با نیاز مشتریان خاص 
داشته باشیم، همچون اتفاقی که برای ٢٠6 افتاده یا 
عرضه دناپلاسها که در بورس با تمرکز کاسه ای اتفاق 
افتاد. این موضوع در خودروسازان خصوصی نیز رخ 
می دهد و به معنای تقلیل ویژگی ها و آپشن ها برای 

کاهش قیمت نیست.
یا  ویژگی  یک  کامل  به صورت  چنانچه  افزود:  وی 
بواسطه کسری قطعه  آپشنی را حذف می کردیم که 
یا کاهش هزینه بود، میشد گفت که تقلیل صورت 
گرفته است؛ اما اکنون که همزمان با تیراژ بالا، واریانت  
های مختلفی داریم که بتوان هم ترمز کاسه ای و هم 
ترمز دیسکی بنا به سلیقه مشتری استفاده کرد، حق 
انتخاب به مشتری بر اساس قیمت می دهد، بنابراین 
از روی ناچاری تقلیلی صورت نگرفته است که قیمت 
داریم،  مختلفی  واریانت های  همزمان  بیاید.  پایین 
همراه با تیراژ بالا، تمام آپشن های مدنظر مشتریان در 
قالب واریانت های مختلف خودروها موجود هستند تا 

مشتری انتخاب کند.
مهدی خطیبی، مدیرعامل گروه صنعتی ایران خودرو- 
نیز در این رابطه در پاسخ به ایسنا، اظهار کرد: در هر 
مشخصه  چهار  اساس  بر  ایران خودرو  تولید  صورت 
صورت می گیرد؛ تولید در تیراژ بالا، به صورت کامل و با 

ثبات و باکیفیت به مراتب بالا انجام می شود.
تامین  شبکه  در  تولید،  درصد   ٧٠ داد:  ادامه  وی 
صورت می گیرد. گاهی اوقات الزامات و محدودیت هایی 
در شبکه تامین وجود دارد که سیاست تولیدی ما نیز 
منطبق بر محدودیت ها و الزامات صورت می گیرد. اینکه 
خودرویی را با حفظ کیفیت بتوانیم با قیمت پایین تر 
به دست مصرف کننده برسانیم، در اصل خوب است 

یا بد؟
خطیبی تصریح کرد: ضمن اینکه خودرویی که در 
بورس عرضه می شود، همچون عرضه ای که دوشنبه 
صورت خواهد گرفت؛ تمام مشخصات و ویژگی های 
از  مشتریان  بنابراین  می شود؛  و  شده  اعلام  خودرو 
ویژگی ها اطلاع دارند و خرید خود را انجام می دهند؛ 
اگر ایران خودرو خلاف بخشنامه عمل می کرد، ایراد وارد 
بود. اما اقدامی صورت گرفته که با حفظ ایمنی و با 

قیمت پایین تر عرضه شود.
مدیرعامل گروه صنعتی ایران خودرو در پاسخ به سوال 
دیگری مبنی بر عدم گزارش ارزیابی های کیفی خودرو 
طی یکسال اخیر که در وهله اول بر عهده وزارت صمت 
و سازمان بازرسی کیفیت و استاندارد ایران )ISQI(، در 
شرایطی که صحبت از ارتقای کیفی محصولات به میان 
است، قول داد که ارزیابی کیفی محصولات خود را در 

اختیار  رسانه ها  قرار دهد.
هر اتفاقی برای قیمت خودرو بخواهد بیفتد، سال بعد 

خواهد بود
در ادامه این نشست، این مدیر خودروساز در رابطه 
برنامه  و  خودروها  دستوری  قیمت گذاری  موضوع  با 
شورای رقابت برای تصمیم گیری در این حوزه، گفت: 
مهمترین مشکل صنعت خودرو موضوع قیمت گذاری 
به نفع هیچکس  نه تنها  موضوع  این  است.  دستوری 
نیست که با توجه به خروجی هایی که داشته است، 
بزرگترین مشکل صنعت خودرو هم شده  به  تبدیل 
است. در قانون بودجه سال آینده نیز مشخص شده که 
تمامی خودروها بایستی در بورس کالا به فروش برسد و 

دستورالعمل شورای رقابت هنوز کامل نیست.
گسترش  سازمان  مصوبه  در  همچنین  افزود:  وی 
نیز به صراحت اعلام شده که قیمت گذاری دستوری 
تمامی  رو  این  از  شود؛  حذف   ۱۴۰2 سال  ابتدای  از 
سال  به  خودرو  قیمت گذاری  به  مربوط  موضوعات 
بعد موکول خواهد شد. بر این اساس فعلاً برنامه ای 
برای افزایش قیمت کارخانه ای خودروها وجود ندارد و 

ما تنها به دنبال افزایش عرضه در بورس کالا هستیم. 
عرضه از طریق بورس کالا را ادامه می دهیم و معتقدیم 
در نبود راه حل مناسب برای عرضه، واگذاری از این 
مسیر بهترین گزینه است. ضمن اینکه با فروش خودرو 
از مسیر بورس کالا، می توان بخشی از زیان انباشته 

سال های گذشته خودروسازان را جبران کرد.
خطیبی در ادامه ضمن اشاره به میزبانی ایران خودرو 
برای مدیرعامل هایما در اسفند ماه امسال، اظهار کرد: 
واقعیت این است که شرکای اروپایی صنعت خودرو 
به عهد خود وفا نکردند؛ بنابراین در توسعه همکاری ها 
و سیاست های آینده قطعا رفتارهای شرکای فرانسوی 
و ترک فعل و همکاری با ایران را مدنظر قرار داده ایم. 
اما ارتباط با شرکای چینی همچنان برقرار است؛ علاوه 
با  این گروه صنعتی  از  اینکه هفته گذشته تیمی  بر 
رئیس جمهوری راهی کشور چین شد و قراردادی هم 
میان ایران خودرو دیزل و چینی ها منعقد شد، هفدهم 
اسفندماه امسال هم میزبان مدیرعامل شرکت هایما 
هستیم و بر این اساس اقدامات و همکاری با چینی ها 

در دست پیگیری است.
در  عجیبی  اتفاقات   2۰3۰ سال  تا  کرد:  وعده  وی 
صنعت خودرو جهان رخ خواهد داد و چینی ها سهم 
عمده قالب را در بازارهای جهان کسب خواهند کرد؛ 
بر این اساس همکاری ما با چینی ها اقدام شایسته ای 
جهانی  زنجیره  در  حتما  بایستی  ما  و  بود  خواهد 

خودروسازان بزرگ قرار بگیریم.
با  رابطه  در  ایران خودرو  صنعتی  گروه  مدیرعامل 
وضعیت زیان انباشته این شرکت، تصریح کرد: طی 
به  تومان  میلیارد  هزار   35۰ حداقل  اخیر  سال های 
دلیل سیاست قیمت گذاری دستوری از جیب مردم و 
سهامداران خودرو خارج شده است. در حال حاضر 
زیان ده هستیم اما شیب زیان کاهش یافته و این روند 

در سال آینده مثبت خواهد شد.
گذشته، سهام  ماه سال  بهمن  در  کرد:  تاکید  وی 
ایران خودرو در بورس حدود ١٨٠ تومان بود اما امروز 

این رقم حدود ١١٠٠ درصد افزایش یافته است. همانطور 
که اشاره شد، فروش خودرو در بورس کالا به جبران 
زیان انباشته کمک می کند. طبق استانداردهای سازمان 
از تحویل خودروها، محاسبات سود  حسابرسی پس 
ثبت می شود و به همین دلیل در سال آینده تاثیر این 

موضوع در صورت های مالی مشهود خواهد بود.
این مدیر خودروساز در ادامه در رابطه با موضوع 
واگذاری خودروها به نهادها و دستگاه ها، ضمن گلایه 
از برخی نقل قول ها، گفت: در اینکه خودرویی واگذار 
شده یا خیر؟ به صراحت اعلام می کنیم که خودروهایی 
همچون پژو پارس، رانا، سورن و پژو 2۰6 که قرار است 
به صورت قرعه کشی عرضه شوند، حتی یک دستگاه 
نخواهد شد.  و  نشده  واگذار  به شخص حقوقی  هم 
اگر خودرویی هم در گذشته هم واگذار شده، مربوط 
زمینه  این  در  ایران خودرو  است،   نبوده  ما  دوره  به 
“روسفید” است و جوابگوی بازرسی ریاست جمهوری 

نیز بوده است. 
چرا واردات خودروهای کارکرده؟!

خطیبی تصریح کرد: همواره اعلام کرده ایم که هیچ 
مخالفتی با واردات خودرو نداریم، اما آزادسازی واردات 
خودروهای کارکرده را متوجه نمی شویم و نمی دانیم چرا 
سیاست گذار به این سمت و سو حرکت کرده است؟ 
نباشد و  این سیاست، سیاست درستی  بنده  از نظر 

می توان سیاست های بهتری را هم اتخاذ کرد.
با  رابطه  در  ایران خودرو  صنعتی  گروه  مدیرعامل 
صادرات خودرو به روسیه نیز اظهار کرد: عدم تایید 
وزارت  سوی  از  که  روسیه  به  صادراتی  خودروهای 
صنایع و بازرگانی این کشور عنوان شد، شایعه و کذب 
است و صادرات محصولات ایران خودرو به روسیه به 
میران 2۰۰۰ دستگاه انجام شده است. مذاکرات خوبی 
با روس ها در حوزه خودروهای سواری و سنگین در 
جریان است، صادرات خودروی سواری به این کشور 
آغاز شده و مقرر شده خودروی سنگین آتامان در تیراژ 

بالا صادر شود.

سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان طی اطلاعیه ای 
اعلام کرد که افزایش قیمت لوازم خانگی پس از طی فرایند قانونی 
مورد تایید است و هرگونه اعمال قیمت لوازم خانگی بدون طی فرآیند 
قانونی مورد پذیرش نبوده و در صورت شکایت از واحد تولیدی در 

این خصوص فرایند رسیدگی اعمال می شود.
به گزارش ایسنا، سازمان حمایت در این اطلاعیه تاکید کرده که 
پیرو گزارش های رسیده مبنی بر افزایش قیمت برخی از اقلام لوازم 
خانگی از سوی تعدادی از واحدهای تولیدی، موضوع در دستور کار 

سازمان حمایت قرار گرفته است.
همچنین بعد از بررسی های میدانی، اقدامات ارشادی از طرق 
بر  مبنی  مکاتبات لازم  انجام  و  برگزاری جلسات  مختلف شامل 
نداشتن وجاهت هرگونه افزایش قیمت بدون طی فرآیندهای قانونی 

انجام گرفته است.
سازمان حمایت همچنین در راستای ساماندهی بازار اقلام خانگی، 
دستورالعمل ساماندهی بازار محصولات یاد شده را به سازمان های 
صمت استان ها ابلاغ و بر رصد و پایش مداوم و نظارت بر عملکرد 
واحدهای  و  فروش  نمایندگی های  توزیعی،  تولیدی،  واحدهای 
صنفی این قبیل محصولات از حیث احتکار، عرضه نکردن و افزایش 

قیمت تاکید کرده است. بنابراین این سازمان تاکید کرده که در 
صورت مشاهده هرگونه تخلف با موارد وفق قانون برخورد می شود.

این سازمان از شهروندان نیز درخواست کرده که هرگونه تخلف 
به سازمان حمایت  تلفن ۱2۴  و  از طریق سامانه  را  گرانفروشی 
مصرف کنندگان و تولیدکنندگان یا سازمان های صنعت، معدن و 

تجارت سراسر کشور گزارش دهند تا مورد رسیدگی قرار گیرد.
ماجرا چیست؟

از اواخر دی ماه قیمت برخی محصولات این صنعت ۱۰ تا ۱5 
درصدی از سوی شرکت های لوازم خانگی افزایش یافته و پیگیری ها 

نشان می دهد مجوزی برای این افزایش قیمت صادر نشده است.
تولیدکنندگان می گویند با وجود ارائه لیست افزایش قیمت مواد 
اولیه، وزارت صمت هنوز با افزایش قیمت لوازم خانگی موافقت 
نکرده است. از طرف دیگر به گفته آن ها قیمت مواد اولیه در بورس 
رها است و با دلار تغییر می کنند. همچنین تولیدکنندگان به دلیل 
مشکلات مربوط به سرمایه در گردش خواستار فروش اعتباری مواد 

اولیه هستند.
نکته دیگر این است که آن ها از اساس با فرآیند قیمت گذاری 
سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان هستند و معتقدند 

اگر هم دولت بخاطر مشکلات معیشتی به مکانیزم عرضه و تقاضا 
اجازه دهد  و  را پسینی کند  نظارت ها  باید  تن نمی دهد، حداقل 
شرکت ها بر اساس قیمت تمام شده، قیمت محصول نهایی را اعلام 

کنند و بعدا به شکایت های احتمالی رسیدگی کند.
اخیر  قیمت  افزایش  درباره  وزارت صمت  مقابل سخنگوی  در 
شرکت های لوازم خانگی گفته که مواد اولیه این صنعت افزایش 
نیافته و بیشتر صنایع تولیدکننده لوازم خانگی، لوازم خط تولیدشان 
را برای پنج ماه آینده با نرخ ارز قبلی خریدند و بنابراین نیازی به 
افزایش قیمت وجود ندارد. اما اگر تولیدکننده ای افزایش هزینه 
به سازمان حمایت  را  آن  قبل می تواند  روال  باشد، طبق  داشته 
مصرف کنندگان و تولیدکنندگان ارائه کند تا مورد بررسی قرار گیرد. 
موضوعی که تولیدکنندگان آن را رد می کنند و می گویند با توجه به 
مشکلات تامین سرمایه در گردش که همواره با آن مواجه بودند 
و تشدید این مشکل به دلیل سیاست های انقباضی بانک ها توان 

چنین کاری را ندارند.
قیمت  درصدی   ۱5 افزایش  مجوز  تیرماه  اول  از  است  گفتنی 
برای تلویزیون و ۱۰ درصدی برای یخچال، یخچال فریزر و ماشین 

لباسشویی و ظرفشویی صادر و اجرا شد.

قائم مقام اجرایی مدیرعامل ایران خودرو مطرح کرد

بازگشتدوباره206بهسبدمحصولاتایرانخودرو
قائم مقام اجرایی مدیرعامل ایران خودرو ضمن تاکید بر اینکه توقف تولید محصولات خانواده پژو ٢٠6 به معنای توقف کامل نیست عنوان کرد: این خانواده 

خودرویی پس از تطبیق کیفی با استانداردهای جدید سازمان استاندارد به سبد محصولات ایران خودرو باز خواهد گشت.
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مدیرعامل بیمه ملت در آیین معارفه سرپرست جدید مدیریت بازاریابی این شرکت ۴ 
استراتژی آینده شرکت در زمینه بازاریابی را تبیین کرد. پاسخگویی، طراحی محصولات 
جدید و نوآورانه، ایجاد بازار خاص و جذب مشتریان جدید و اهمیت نگهداشت مشتریان 

فعلی، استراتژی ۴ گانه ای است که از سوی یزدان دوست تشریح شد.
به گزارش روابط عمومی بیمه ملت، علیرضا یزدان دوست گفت: مدیریت بازاریابی در 

شرکت های بیمه جایگاه بسیار ویژه ای از نظر جذب مشتری و ساز و کار حفظ آن دارد.
وی با تاکید بر اینکه نقش فعالیت های پیش از فروش، ضمن فروش و پس از فروش 
مانند دیگر بخش های اقتصادی در صنعت بیمه هم قابل توجه است، افزود: قطعا پیش 
از این نیز همه دوستان زحمات زیادی متحمل شده اند اما به نگاه و رویکرد جدیدی در این 
بخش نیاز بود و بی شک سرپرست جدید مدیریت بازاریابی با دانشی که در زمینه تدوین 

راهبرد دارد، می تواند در پیشبرد اهداف شرکت اثرگذار باشد.
بیمه ملت تصریح کرد: در حوزه پاسخگویی و ضرورت توجه ویژه به آن برای سال ۱۴۰2 
باید شاهد تحولات و برنامه های جدیدی باشیم، زیرا این مدیریت حلقه اتصال بیرون و 

درون سازمان است.
یزدان دوست ادامه داد: در زمینه طراحی محصولات جدید، جذب مشتریان جدید و 
ایجاد بازار خاص باید بسیار فعال باشیم و حوزه مناقصات هم مجدداً به مدیریت بازاریابی 

باز می گردد.
وی با بیان اینکه در حوزه نگه داشت مشتریان نیز باید گام های بلندی برداشت و با 
برنامه ریزی، با بیمه گذاران بزرگ ارتباط برقرار کرد، گفت: باید برای جذب بیمه گذاران 
جدید و نگهداری آنها فعال باشیم زیرا بودن و موفقیت ما مشروط به رضایت مشتریان 

است.
مدیرعامل بیمه ملت همچنین اظهار کرد: توجه به خرده فروشی از راهبردهای اصلی 
شرکت است و باید با همکاری مدیریت شعب طرح های مستقلی تدوین و نمایندگان 

باانگیزه تر و فعال تر شوند.
یزدان دوست خاطرنشان کرد: امیدوارم با حضور همکارانی که سابقه مفید و ارزشمندی 
در شرکت بیمه ملت دارند، از دانش و تجربه آنها برای منافع شرکت استفاده شود تا 
اثرگذارتر و مفیدتر از گذشته نقش ایفا کنند. باید از حاشیه ها دوری کنیم و فقط رویکرد 
حرفه ای و کار در اولویت باشد نه هیچ چیز دیگر و سال ۱۴۰2 را به نحوی تدبیر کنیم که 

شاهد روند رو به رشد و موفقیت شرکت باشیم.
قربانی، معاون توسعه بازار بیمه ملت نیز در سخنانی با ارزیابی مثبت از این تغییر 
مدیریتی، گفت: نیاز است برنامه ای مدون برای شبکه فروش شرکت تعریف شود تا با 
کمک مدیریت جدید و نیروهای توانمند این بخش، شاهد نظم بیشتر و عملکرد مثبت 
مجموعه باشیم. مهرداد مهدی زاده، سرپرست جدید مدیریت بازاریابی شرکت بیمه ملت 
نیز در این مراسم گفت: بازاریابی قلب تپنده شرکت و محل تلاقی سازمان با ذی نفعان 
خود یعنی بیمه گذاران و شعب است، بنابراین سعی می کنیم راهبرد محوری را در دستور 
کار داشته باشیم. مهدی زاده پیش از این به عنوان مدیر طرح و توسعه شرکت بیمه ملت 

فعالیت می کرد.
پس از پایان این مراسم، علیرضا یزدان دوست از بخش های مختلف ساختمان کالج 
شرکت بیمه ملت بازدید و با کارکنان شرکت گفت و گو کرد و در جریان نظرات آنان قرار 

گرفت.

سرپرست مدیریت بازاریابی بیمه ملت معرفی شد
تشریحاستراتژی۴گانهبیمهملتدرحوزهبازاریابیتوسطیزداندوست


